
Školní rok 2024/2025 byl pro naši školu dalším důležitým krokem v naplňování cílů programu 

Ekoškola. S radostí můžeme konstatovat, že se nám podařilo realizovat řadu aktivit, které posílily 

ekologické povědomí dětí i celého školního společenství a přispěly k udržitelnějšímu provozu školy. 
17. června se uskutečnilo poslední setkání našeho malého Ekotýmu. S dětmi jsme se setkali 

na zahradě u Mravenečků, kde jsme si popovídaly o tom, co vše se nám letos podařilo. 

• Pokračovali jsme v důsledném třídění odpadu (papír, plast, sklo, bioodpad). Žáci se podíleli 

na sběrových akcích a byli proškoleni v správném třídění. Zavedli jsme také sběr víček a 

elektroodpadu 

• V rámci Ekotýmu jsme se starali o školní zahradu, vysadili nové bylinkové záhony a stromy. 

Přibyli i nové vyvýšené záhony. Realizovali jsme také brigády na úklid okolí školy. Děti se 

učily rozpoznávat rostliny a živočichy v našem okolí. 

Výzvy a plány do budoucna: 

Přestože jsme dosáhli mnoha úspěchů, vnímáme i oblasti, kde je prostor pro zlepšení. V 

příštím školním roce bychom se chtěli zaměřit na: 

• Zintenzivnění zapojení rodičů: Více zapojit rodiče do ekologických aktivit školy a 

šířit osvětu i do domácího prostředí.. 

• Rozšíření aktivit o téma "zdravá strava": Zaměřit se na podporu místních a 

sezónních potravin a snižování plýtvání jídlem ve školní jídelně. 

Děkujeme všem dětem, učitelům, zaměstnancům, rodičům a partnerům za jejich aktivní 

přístup a nasazení v programu Ekoškola. Jsme přesvědčeni, že společným úsilím budeme i 

nadále posouvat naši školku k udržitelnější budoucnosti. 

 

 


